

# 环境管理体系认证证书

兹证明

## 江苏长晶科技股份有限公司

统一社会信用代码: 91320191MA1XJ94TXT

注册地址:中国(江苏)自由贸易试验区南京片区研创园腾飞大厦 C座 13楼 生产地址:中国(江苏)自由贸易试验区南京片区研创园腾飞大厦 C座 13楼&18楼

建立的环境管理体系符合标准:

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

通过认证范围如下: 电子元器件及集成电路的研发、销售及其所涉及场所的相关环境管理活动

认证证书编号: 29525E05356R1M 证书签发日期: 2025 年 07 月 18 日

证书有效期至: 2028年07月25日

首次注册日期: 2022 年 07 月 26 日



本证书由奥邦检验认证集团有限公司颁发。自 2026 年 07 月 18 日起,获证组织必须定期接受监督审核并经审定合格取得《监督审核合格通知书》时,本证书方继续有效。本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询,或登录我司网站(www.cnabic.com)进行查询。







中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C227-M

#### 奥邦检验认证集团有限公司

地址: 江苏省南京市鼓楼区古平岗4号 (210013) 电话: 025-85307007, 传真: 025-85307007, 邮箱: info@cnabic.com



## EMS CERTIFICATE OF REGISTRATION

The Environment Management System of

## Jiangsu Changjing Electronics Technology Co.,Ltd.

Social Credit Code: 91320191MA1XJ94TXT

Register Address: 13th Floor, C Block, Tengfei Building, Yanchuang Yuan, Nanjing Area of China (Jiangsu) Pilot Free Trade Zone Production Address: 13th Floor & 18th Floor, C Block, Tengfei Building, Yanchuang Yuan, Nanjing Area of China (Jiangsu) Pilot Free Trade Zone

Has been assessed by AUBURN® and complying with:

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

For the following activities:

R&D and Sales of Electronic Components and Integrated Circuits and Relevant Environmental Management Activities in the Places Involved

Certificate No: 29525E05356R1M

Date of Issue: 18/07/2025
Date of Expiry: 25/07/2028
Initial Certification: 26/07/2022



This certificate issued by Auburn Inspection & Certification Group Co., Ltd. Since 18/07/2026,the certificate shall be used in conjunction with the <surveillance audit conformity notification> issued by AUBURN after the certified organization undergoing regular surveillance audit, and that the representation of efficiency will be validated. For obtaining the validity of certificate, please visit <a href="http://www.cnabic.com">http://www.cnabic.com</a>, the certificate information is also available on the CNCA official website: <a href="http://www.cnca.gov.cn">http://www.cnca.gov.cn</a>.





